

28 March 2019

28 مارس 2019

Mr. Khaled AbdulRazzaq AlKhaled
Chief Executive Officer
Boursa Kuwait
State of Kuwait

السيد الفاضل/ خالد عبد الرزاق الخالد
المحترم
الرئيس التنفيذي
بورصة الكويت
دولة الكويت

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،

Subject: Distribution of Cash Dividend and Bonus Shares to Ahli United Bank B.S.C. Bahrain (AUB) Shareholders for the Year Ended 31 December 2018.

الموضوع: توزيع الأرباح النقدية وأسهم المنحة على مساهمي البنك الأهلي المتحد ش.م.ب عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2018م.

AUB held its Annual General Meeting (AGM) today, approving the distribution of 20% of the nominal value of the ordinary shares as cash dividend equivalent to US cents 5.0 per ordinary share and a 10% bonus ordinary share issue, equivalent to one ordinary share for every ten ordinary shares, to all shareholders who hold shares on Thursday 28 March 2019. Accordingly on Sunday 31 March 2019, Ahli United Bank B.S.C shares will trade ex-dividend and ex-bonus shares issue.

نفيدكم علماً بأن الجمعية العامة للبنك وافقت في اجتماعها المنعقد اليوم على توزيع أرباح نقدية عن الأسهم العادية بنسبة 20% من القيمة الاسمية للسهم بواقع 5.0 سنت أمريكي لكل سهم، وتوزيع أسهم منحة بنسبة 10% بواقع سهم عادي واحد مقابل كل عشرة أسهم على المساهمين الحائزين على السهم حتى يوم الخميس الموافق 28 مارس 2019م و عليه سوف يتم تداول سهم البنك يوم الأحد الموافق 31 مارس 2019م بدون أرباح وبدون منح.

Kind regards,

وتفضلوا بقبول خالص التحية والتقدير.

Sanjeev Baijal
Deputy Group Chief Executive Officer
Finance & Strategic Development

سنجيف بايجال
نائب الرئيس التنفيذي
المالية والتطوير
مرفقات

البنك الأهلي المتحد
P.O. Box: 2424 Manama - Bahrain
Ahli United Bank B.S.C.

Encl: As above.

M.N
Ahli United Bank (B.S.C.)
Head Office:
Bldg. 2495 Road 2832 Al Seef District 428
P.O. Box 2424, Manama, Kingdom of Bahrain
Telephone: (+973) 17 585 858
Facsimile : (+973) 17 580 569
info@ahliunited.com

البنك الأهلي المتحد (ش.م.ب.)
المكتب الرئيسي:
مبنى ٢٤٩٥ طريق ٢٨٣٢ ضاحية السيف ٤٢٨
ص. ب. : ٢٤٢٤، المنامة، مملكة البحرين
هاتف : ١٧٥٨٥٨٥٨ (+٩٧٣)
فاكس : ١٧٥٨٠٥٦٩ (+٩٧٣)
info@ahliunited.com

www.ahliunited.com

إعلان

توزيع الأرباح النقدية وأسهم المنحة على مساهمي البنك الأهلي المتحد (ش.م.ب.) عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠١٨م

يسر مجلس إدارة البنك الأهلي المتحد (ش.م.ب.) أن يعلن للسادة المساهمين الكرام، أن الجمعية العامة للبنك قد اجتمعت بتاريخ ٢٨ مارس ٢٠١٩م حيث وافقت على توزيع أرباح نقدية عن الأسهم العادية بنسبة ٢٠٪ من القيمة الاسمية للسهم بواقع ٥,٠ سنت أمريكي لكل سهم، وتوزيع أسهم منحة بنسبة ١٠٪ بواقع سهم عادي واحد مقابل كل عشرة أسهم عادية على المساهمين الحائزين على السهم حتى يوم الخميس الموافق ٢٨ مارس ٢٠١٩م. وعليه سوف يتم تداول سهم البنك يوم الأحد الموافق ٣١ مارس ٢٠١٩م بدون أرباح وبدون منح.

ويرجى من السادة المساهمين الكرام،

- المسجلين في مملكة البحرين: مراجعة السادة/ شركة كاريف فينتك (البحرين) ذ.م.م، مكتب رقم ٧٤، الدور السابع، برج الزامل، شارع الحكومة، المنامة، مملكة البحرين.
 - المسجلين في دولة الكويت: مراجعة السادة/ الشركة الكويتية للمقاصة (ش.م.ك.)، إدارة حفظ الأوراق المالية، برج أحمد، الدور الخامس، شارع الخليج العربي، الكويت.
- مصطحبين معهم شهادات الأسهم أو كشف حساب المساهمين المسجلين في بورصة البحرين أو في بورصة الكويت، وذلك لإستلام الأرباح النقدية المقررة عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠١٨م بدءاً من ٨ أبريل ٢٠١٩م.

مشعل عبدالعزيز العثمان

رئيس مجلس الإدارة

البنك الأهلي المتحد



ahli united bank

البحرين الكويت الإمارات المملكة المتحدة مصر العراق عُمان ليبيا

ANNOUNCEMENT

Cash and Stock Dividend Distribution for Ahli United Bank B.S.C. Shareholders for the Year Ended 31 December 2018

The Board of Directors at Ahli United Bank B.S.C. is pleased to announce that the Bank's shareholders resolved, at its Annual General Assembly meeting held on 28 March 2019, to approve the distribution of 20% of the nominal value of the ordinary shares as cash dividend, equivalent to US cents 5.0 per ordinary share and 10% bonus ordinary share issue, equivalent to one ordinary share for every ten ordinary shares, to all shareholders who hold shares on Thursday 28 March 2019. Accordingly on 31 March 2019, Ahli United Bank B.S.C. shares will trade ex-dividend and ex-bonus share issue.

All the Bank's shareholders whose shares are registered on the:

- Bahrain Bourse, are requested to collect their dividend cheques from Karvy Fintech (Bahrain) WLL, Office 74, 7th Floor, Al Zamil Tower, Government Road, Manama, Bahrain.
- Boursa Kuwait, are requested to collect their dividend cheques from the Kuwait Clearing Company, Kuwait Stock Registration Department, Ahmed Tower, Fifth Level, Al Khaleej Al Arabi Road, Kuwait.

Shareholders are requested to present either their share certificates or their account statement from the Bahrain Bourse or Boursa Kuwait, in order to collect their cash dividends for the year ended 31 December 2018, from 8 April 2019 onwards.

Meshal AbdulAziz Alothman

Chairman



BAHRAIN

KUWAIT

UAE

UNITED KINGDOM

EGYPT

IRAQ

OMAN

LIBYA